

第77回 記念祭開催のお知らせ

新秋の候、保護者の皆様におかれましては益々ご健勝のこととお喜び申し上げます。また、日頃より本校の教育活動にご理解とご協力をいただき誠にありがとうございます。

さて、今年度の記念祭は「A world created with smiles」をスローガンに開催いたします。生徒たちの取り組みの成果をご覧いただければ幸いです。

なお、今年度は新型コロナウイルスの規制緩和を受け、従来通り開催いたします。保護者の皆様におかれましては今年も事前申し込み制とさせて頂いております。特に人数制限はございませんが入学時にご提出いただきました家庭調書に記載のあるご家族のみ対象とさせていただきます。尚、入場の際には身分証明書をご提示いただく場合がございます。必ず身分証明の出来る物をご持参ください。安全事故防止の観点からご協力頂きます様よろしくお願い申し上げます。

記

1. 申し込み方法

・下記 QR コードからアクセスしお申込み下さい。(締め切り 9月28日(木) 16:00)

※ご登録頂いたメールアドレスに返信が届きますので、必ず保護者代表の方がお申込み下さい。

(生徒が行わないでください)

2. 感染症対策について

- ・発熱や風邪の症状がある場合はご来校をお控えください。
- ・ゴミは持ち帰りとなりますので、ご協力お願いいたします。

3. 「撮影許可証」について

本校では生徒が安心して記念祭に打ち込めるよう、撮影は許可証を発行した保護者様のみ限定させていただいております。そのため、当日カメラ撮影(写真・動画)をする予定の保護者の方は、申し込み時に撮影希望の有無をご入力ください。また、当日撮影された写真・動画等は、個人情報保護の観点から、不特定多数の方々が閲覧可能となるインターネット等での公開をご遠慮いただけますよう併せてご協力をお願い申し上げます。

4. 「リストバンド」の装着について

記念祭で使用する校舎やグラウンド、作法室は公道を隔てた場所にあるため、当日は入場許可の証明として、受付で配付するリストバンドの装着を入場者全員にお願いしております。

5. お車でのご来校は近隣の皆様へのご迷惑となりますので、ご遠慮頂きますようお願い申し上げます。

記念祭生徒行動予定(最終下校時刻は全日 18時)

9月28日(木) 記念祭準備(8:35登校)1~3限授業・4限~記念祭準備 終礼(15:25以降)

29日(金) 記念祭準備(8:35登校)1~6限 記念祭準備 終礼(15:30以降)

9月30日(土) 記念祭1日目(8:35登校)片付け・翌日準備終了予定 16時

10月1日(日) 記念祭2日目(登校時間はクラスで異なる、15:00までには登校) 終礼予定 17時

2日(月)、3日(火)、4日(水)振替休日

5日(木) 平常登校・平常授業



記念祭

保護者来場申し込みフォーム

<https://docs.google.com/forms/d/1HffaFmTSnhS3KkC40151xgnOyxDD46WvWN1fbHwzcV0/edit>

お問合せ

白鵬女子高等学校

生徒会 高橋雄太

TEL 045-581-6721

Dear Parents and Guardians

Hakuho Girls' High School
Principal Tadahiko Tamagawa

Notice of the 77th Anniversary Festival

In this new autumn season, I would like to take this opportunity to express my sincere appreciation to all parents and guardians for your continued support and understanding of our educational activities. Thank you very much for your understanding and cooperation in our school's educational activities.

This year, we will be holding our anniversary festival under the slogan "A world created with smiles". We hope you will be able to see the results of our students' efforts.

Please note that the festival will be held as usual this year due to the deregulation of the new coronavirus. Parents are asked to register in advance for this year's event as well. There is no limit to the number of participants, but only those families who are listed on the family report form submitted at the time of enrollment will be eligible to participate. We ask for your cooperation in order to prevent accidents and safety. For further details, please contact us.

1. how to apply

Please access the QR code below to apply. (Deadline: Thursday, September 28, 16:00)
A reply will be sent to your registered e-mail address.
(Please do not have students do this.)

2. Countermeasures for Infectious Diseases

Please refrain from coming to the school if you have a fever or cold.
Please take your garbage home with you.

3. "Photography Permit

In order to ensure that students can devote themselves to the festival with peace of mind, we ask that only parents/guardians who have been issued a permission slip can take photographs. Therefore, if you plan to take photos or videos on the day of the festival, please indicate whether or not you wish to take photos or videos when you register. In addition, from the standpoint of protecting personal information, please refrain from posting photos and videos taken on the day of the event on the Internet, etc., where they can be viewed by an unspecified number of people. 4.

4. Wristbands

Since the school building, grounds, and etiquette room used for the festival are located across the street from public roads, we ask that all visitors wear the wristbands distributed at the reception desk on the day of the festival as proof of permission to enter the school.

5. Please refrain from coming to the school by car, as it may cause inconvenience to the neighbors. Please bring your ID card when entering.

Student Action Schedule for the Memorial Festival (Last dismissal time is 6:00 p.m. on all days)

September 28th(Thu) Preparation for Memorial Festival 1st-3rd period classes, 4th period - Preparation for Memorial Festival Closing assembly (after 3:25 pm)

September 29th(Fri) Preparation for Memorial Festival (8:35 a.m.)1st-6th Period: Preparation for Memorial Festival Closing assembly (after 3:30 p.m.)

September 30 (Sat) Memorial Day 1 (8:35 a.m.) Clean-up and preparation for the next day will end at 4:00 p.m.

October 1 (Sun) Memorial Festival Day 2 (Time of arrival differs for each class; arrive at school by 3:00 p.m.)
Closing ceremony scheduled for 5:00 p.m.

2nd(Mon), 3rd(Tue), 4th(Wed) Substitute holiday

5th(Thu) Normal school day, normal classes

Memorial Festival Registration form for parents/guardians



<https://docs.google.com/forms/d/1HffaFmTSnhS3KkC40151xgnOyxDD46WvWN1fbHwzcV0/edit>

关于 77 周年校庆的通知

值此金秋时节，谨向各位家长和监护人致以诚挚的问候。同时，感谢您对我校教育活动的理解和配合。

今年的校庆将以 "微笑创造世界" 为口号。我们希望您能看到学生们的努力成果。

请注意，由于新型冠状病毒的解除管制，今年的艺术节将与往年一样举行。今年请家长们再次提前报名。参加人数不限，但只有报名时提交的家庭记录中包含的家庭才有资格参加。为了防止意外事故和安全，我们希望得到您的配合。

注意事项

1. 如何报名

请通过以下二维码进行申请。（截止时间：9 月 28 日星期四 16:00）

我们将向您注册的电子邮件地址发送回复。

（请不要让学生填写）

2. 传染病预防措施

如果您发烧或感冒，请不要来学校。

请将垃圾带回家。

3. 摄影许可证

为了确保学生能安心投入艺术节活动，只有获得许可的家长才能进行摄影。因此，请计划在艺术节当天拍照（照片和视频）的家长在申请时填写是否希望被拍照。此外，从保护个人信息的角度出发，请不要将当天拍摄的照片和视频发布到互联网等不特定人数的地方。

4. 佩戴腕带

由于周年庆典所用的校舍、场地和礼仪室位于公共道路对面，我们要求所有来访者佩戴腕带，腕带将在接待处发放，作为庆典当天允许进入的证明。

5. 请勿驾车来校，以免给附近居民带来不便。

入场时请携带身份证。

周年庆典学生活动安排表（所有活动日的最后放学时间均为下午 6 点）

9 月 28 日（星期四）庆典准备活动（上午 8:35，错时缩短上课时间）第 1 至第 3 节课，第 4 节课 - 庆典准备活动 闭幕大会（15:25 开始）

9 月 29 日（星期五）艺术节准备活动（8:35 到校）第一至第六节课 艺术节准备活动 闭幕式（15:30 以后）

9 月 30 日（星期六）艺术节第一天（8:35 到校）16:00 清理场地并为第二天做准备

10 月 1 日（星期日）艺术节第二天（各班到校时间不同，15:00 前到校）17:00 集合结束

2 日（周一）、3 日（周二）、4 日（周三）补休

5 日（周四）正常上学、正常上课

阵亡将士纪念日

家长/监护人登记表

<https://docs.google.com/forms/d/1HffaFmTSnhS3KkC40151xgnOyxDD46WvWN1fbHwzcV0/edit>

